



Møde den: 09.09.2014 kl. 10.00-12.30

Referat

Lokale: 1443-313

Faste deltagere: Michael Mejlgaard Udby (BSS), Anne Christine Teglborg (FS), Lisette Prins (HE), Jesper Sølund Hansen (AR - ordfører) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Ole Bjerrum Lidegaard og Mads Ask Olesen (SU- kontoret) deltog under pkt. 1.

Anne Teglborg repræsenterer ST, mens Eva Kvistgaard Arent er på orlov.

Punkt 1	Kommunikationen fra SU-kontoret til studerende og administrationen
Beskrivelse	<i>Ole Bjerrum Lidegaard har bedt om at komme på besøg og drøfte, hvordan SU-kontoret kan styrke kommunikationen til studerende og administrationen</i>
Referat	<p>SU-kontoret har brug for en forbedret kommunikationsindsats for at imødegå, at de studerende kommer i klemme, fx i overgangen mellem bachelor og kandidat. I al sin enkelthed drejer det sig om <i>at servere de rette informationer til rette tid</i>. SU spørger derfor båndet om hjælp til at indkredse tidspunkter og informationskanaler, hvor de studerende er særligt modtagelige for at blive oplyst om faldgruber i SU-systemet.</p> <p>Visse muligheder kom på bordet i den efterfølgende diskussion, fx oplæg på kandidatdag, nyhedsbreve, studieportaler, push-meddelelser på Blackboard. Desuden bliver der allerede afholdt en række lokale arrangementer, hvor SU-regler berøres.</p> <p>VEST opfordrer SU til at lave et udspil, som vurderes og kvalificeres af VEST-båndet. Anne påpegede, at kunsten måske ikke så meget er at give de studerende de rigtige oplysninger, men at få dem til at forstå vigtigheden og relevansen for dem personligt.</p>

Dato: 12. september 2014

Sagsnr.:

Ref:

Side 1/4

Punkt 2	Fremdriftsreformen
Beskrivelse	<i>Fremlægges af alle</i>
	<i>Fast dagsordenspunkt</i>



Referat	<p>Plakaten er nu publiceret og er ved at blive gjort klar til web. Der kommer fortsat enkelte henvendelser til fremdrifts-postkassen.</p> <p>Møderne i fællesbåndet ændrer karakter og bliver en slags erfa-gruppe fremover.</p>
---------	---

Punkt 3	Drøftelse: høringssvar på beslutningsforslag som følge af problemanalyse
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af Jesper</i></p> <p><i>De øvrige bånd drøfter at afgive et høringssvar på beslutningsforslag som følge af problemanalyse</i></p> <p><i>Det drøftes om VEST-båndet</i></p> <ol style="list-style-type: none"><i>1. skal udarbejde et fælles et høringssvar</i><i>2. temaer til høringssvar</i><i>3. evt. nedsættelse af skrivegruppe</i>
Referat	<p>SNUK og UVA-EKA er undervejs med svar. Michael berettede, at BSS VEST har lavet eget høringssvar, som indgår i en samlet udmelding fra AU studier BSS. AU Studier HE barsler også med et svar.</p> <p>Anne bemærkede, at hvis vi skal lave et høringssvar fra VEST, er det vigtigt at få fortalt, hvordan vores organisering kommer de studerende til gode. Jesper fandt det tillige vigtigt at få fremhævet de situationer, hvor standardløsninger er ideelle.</p> <p>Det besluttes at rundsende de høringssvar, som afsnitslederne hver især er involveret i. Herudfra vil båndet i fællesskab vurdere, om der er behov for et samlet svar fra VEST.</p>

Punkt 4	Opfølgning på igangværende initiativer
Beskrivelse	<p><i>Fremlægges af Jesper</i></p> <ul style="list-style-type: none"><i>• Gruppe der skal se på trivsel.au.dk</i><i>• Vejledningsoplæg på tværs</i>



Referat	<p>Der er indkaldt til et første møde i trivsels-gruppen. Catalina (FS) vil komme med input, som danner afsæt for gruppens videre arbejde.</p> <p>Catalina og Lena (AR) er i gang med at planlægge det tværlæggende vejledningsoplæg, som er sat til at finde sted den 20. november.</p>
---------	--

Punkt 5	Status på Mias opgaver
Beskrivelse	Fremlægges: Lisette
Referat	<p>Mia (HE) har</p> <ul style="list-style-type: none">• deltaget i kvalitetsgruppens møder. Kvalitetsrapporten er ved at lande, men er blevet forsinket grundet en diskussion om, hvilke data der skal med.• udarbejdet rapport over juni måneds vejledningsarrangement. Rapporten vil danne model for, hvordan evalueringer af lignende arrangementer i fremtiden kan gribes an.• kigget på indikatorer i forhold til forsinkelse. På den baggrund bliver der i samarbejde med forsinkelsesgruppen gjort overvejelser om, hvad man kan bruge data til, og hvordan man kan udsøge dem via survey.• lavet rapportskabelon til de handlingsplaner, som skal indgå i den kommende vejledningsstrategi. Skabelonen skal på båndmøde ved lejlighed.• arbejdet med Surveyxact, bl.a. til forventningsafstemning med tilhørere inden studiestarts-oplæg.• involveret sig i arbejdet med præsentationen af karrieredata på studieguiden. <p>Jesper betonedede, at det er presserende at få tilrettelagt en målingsmetode i forhold til kollektive arrangementer. Det kunne være en løsning a la surveyxact med udvælgelse af særligt vigtige parametre. Michael mente ikke, at det er en specielt omfattende opgave og vil gerne sætte Mia i gang med arbejdet.</p>

Evt.	
------	--



Beskrivelse	<i>Bordet rundt</i>
Referat	<p>Anne: Efter en tids uklarhed, står det nu fast, at messer fortsætter i 2015. Der er slået en stilling op hos VEST FS</p> <p>Lisette: Efterspurgte om vi har noget beredskab i forhold til aggressive og potentielt voldelige borgere, hvilket det ikke tyder på, udover almene kompetencer i konflikthåndtering.</p> <p>Michael: Har været til møde i den internationale rekrutteringsgruppe. Her var der snak om at afholde et åbent hus-arrangement for internationale studerende. Derudover er "Youth goodwill ambassadors" – udvalgte internationale studerende som kan anvendes som talerør i AU-sammenhænge – nu parate til at blive "bestilt" Endelig er der en ny kampagne undervejs, "This could be you", som lægger sig tæt op ad Yourniversity.</p>

Side 4/4

Dagsordenspunkter til næste møde (07.10.2014):

Forsinkelsesvejledning i forbindelse med fremdriftsreformen

Ny vejledningsside

Status på vejledningsstrategi

Kommende dagsordenspunkter:

-

Kommende temaer:

Vejledningsfilm

Studenterstudievejledere og fremdriftsreformen

Data + effektmåling

Dagsordener udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.